

**High Commission of India
Yaounde.**

Advisory for visa applicants

All the Cameroonians travelers/tourists (including patients) traveling to India would be required to submit valid proof of polio vaccination certificate with at least one dose of bivalent oral polio vaccine (bOPV) or inactivated polio vaccine (IPV) within the previous 12 months and administered not less than 4 weeks prior to arrival.

The medicines should be administered through a Government approved medical clinic, Institute or hospital in your country.

The certificate of Polio Vaccination should be carried along with the other Immigration documents. This is a mandatory requirement as per the Government of India.

Conseils on demandeurs de visa

Tous les voyageurs/touristes Camerounais (y compris les patients) se rendant en Inde devront présenter une preuve valide du certificat de vaccination contre la polio avec au moins une dose de vaccin oral bivalent contre la polio (VOBP) ou de vaccin inactivé contre la polio (VPI) au cours des 12 derniers mois et administrée au moins 4 semaines avant l'arrivée.

Les médicaments doivent être administrée par l'intermédiaire d'une clinique, d'un institut ou d'un hôpital agréé par le Gouvernement dans votre pays.

Le certificat de vaccination contre la polio doit être joint aux autres documents d'immigration. Il s'agit d'une exigence obligatoire du Gouvernement Indien.
